
Vragen en antwoorden over de reconstructie van Luciadonk 

Op 21-11-2024 hebben wij de bewoners tijdens de informatieavond geïnformeerd over de herinrichting van de Luciadonk. De vragen en opmerkingen 

tijdens deze informatieavond, treft u hieronder aan met antwoorden van de gemeente.  

In de laatste kolom is met Ja of Nee weergegeven welke onderdelen aangepast zullen worden in het ontwerp. Deze wijzigingen worden meegenomen in het 

aangepaste ontwerp dat op onze website wordt gepubliceerd, zie : https://www.roosendaal.nl/herinrichting-straten-langdonk 

Bepaalde opmerkingen / vragen komen pas aan bod bij het opstellen van het groenplan of bij de daadwerkelijke uitvoering van het plan. In dit geval is in de 

laatste kolom “Groenplan” of “Uitvoering” ingevuld. Het groenplan wordt nog opgesteld en u ontvangt hierover nog bericht. Enkele weken voorafgaand aan 

de uitvoering wordt u nog verder geïnformeerd over de werkzaamheden, aanpak en planning.  

Vanwege de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) is in onderstaand overzicht niet kenbaar gemaakt wie de betreffende vraag/vragen heeft 

gesteld. 

 

Nr. Vraag / opmerking Antwoord gemeente Wordt 
aangepast in 
ontwerp 

1 Parkeerplekken bij school behouden. Ook extra parkeervakken 
maken. (Deze vraag is meerdere keren gesteld) 

In de huidige situatie zijn er 15 haakse parkeervakken op deze 
locatie. In de nieuwe situatie worden dit 14 parkeerplaatsen 
waarbij de auto’s langs de weg dienen te parkeren (langsparkeren). 
Het aantal parkeerplaatsen hoeft niet aangepast te worden, omdat 
het tekort van deze ene parkeerplaatse gecompenseerd wordt 
binnen de totale parkeeropgave van het project. 

Nee 

2 Graag schuine vakken voor meer parkeerplaatsen in de straat. Dit is wel mogelijk maar levert geen extra parkeerplaatsen op.  

Tevens kan hiermee de rijweg niet worden versmald en is er 
nauwelijks ruimte om groen in de straat toe te passen. Ook schijnen 
de lichten van de auto’s richting de voortuinen hetgeen niet 
wenselijk is. 

Nee 

3  Geen drempels toepassen. Conform project Reginadonk passen we wel verkeersdrempels toe 
om het verkeer af te remmen. Enkele bewoners hebben namelijk 
aangegeven wel verkeersdrempels in de straat te willen. Dit 
worden overigens verkeersdrempels die goed gefundeerd worden 

Ja 

https://www.roosendaal.nl/herinrichting-straten-langdonk


waardoor geluidsoverlast minimaal zal zijn. De ligging van de 
verkeersdrempels combineren we met entrees naar de 
achterpaden en op de kop van Luciadonk met de 
oversteekvoorziening. 

4 Graag bomen zonder pollen ipv hooikoorts en geen hars Deze suggestie zal worden doorgegeven aan de ontwerper van het 
groenplan. 

Groenplan 

5 Kiss and ride bij de school toepassen. Hiervoor is te weinig ruimte beschikbaar om alle auto’s op 1 
moment in de kiss & ride strook te laten parkeren. Als de haakse 
parkeervakken gehandhaafd blijven is er in de breedte van het 
profiel ook geen ruimte voor een kiss & ride strook. 

Nee 

6 Graag groenonderhoud. (Deze vraag is meerdere keren gesteld) Het groenonderhoud wordt uitgevoerd conform het door de Raad 
vastgestelde kwaliteitsbeeld. 

NVT 

7 Extra parkeervakken tussen de bomen Zie antwoord op vraag 1. Tussen de wortels van de bomen kan niet 
worden ontgraven om parkeerplaatsen aan te leggen. Hiermee 
worden de wortels (en dus ook de bomen) beschadigd.  

Nee 

8 Betere doorstroming als kinderen worden afgezet bij school.  Ouders dienen in de vakken te parkeren en de doorstroming niet te 
belemmeren. 

NVT 

9 Graag opritdrempels zoals op de foto.  Dit betreffen de zijstraatjes die op de Luciadonk uitkomen. We 
passen hier inritelementen toe die duidelijk aangeven wat de 
voorrangssituatie is. 

Ja 

10 Geen drempels, maar brede voetpaden voor veiligheid kinderen. Zie antwoord op vraag 3. De kinderen kunnen op meerdere 
plaatsen veilig oversteken. 

Nee 

11  Geen voetpad bij nr 64/27. Hier is oversteken erg gevaarlijk door 
veel verkeer. 

De oversteken worden uit het ontwerp verwijderd. Deze liggen 
inderdaad te kort bij de bocht. 

Ja 

12 Een richtingsverkeer langs huisnr 1 zodat kinderen aan 
schoolzijde kunnen uitstappen 

Het is inderdaad logisch om bij nummer 1 de Luciadonk in te rijden 
en bij nummer 38 eruit te rijden. Deze rijrichting zal op tekening 
worden aangegeven. 

Ja 

13 Maak een woonerf van de blokken 63-53  51-41  en 39-29 Deze zijstraatjes zullen worden toegevoegd aan het project. De 
tegels worden verwijderd en deze rijstroken worden voorzien van 
hergebruikte betonstraatstenen. Alles komt ongeveer op 1 hoogte 
te liggen waardoor het de uitstraling van een woonerf krijgt. 

Ja 

14 Maak parkeervakken tussen de nrs 26-36  14-24   2-12 Deze zones zijn groengebieden die de groene aders vormen van de 
wijk. Tevens is er geen voldoende ruimte voor parkeervakken en 
een rijloper. 

Nee 



15 Er staan parkeervakken ingetekend voor de garages. Dan kun je 
er niet meer in. 

Deze situatie wordt aangepast in de ontwerptekening door de 
parkeerplaatsen te situeren voor de groenvakken i.p.v. voor de 
garages. 
 

Ja 

16 Voldoende ruimte beschikbaar houden voor parkerende auto’s bij 
school ivm uitrijden bij nrs 63-53 

Het ontwerp is dusdanig vorm gegeven dat er geen conflict ontstaat 
tussen uitrijdende auto’s en geparkeerde auto’s. Dus hiermee is 
rekening gehouden. 

NVT 

17 Betere en meer verlichting bij parkeervakken ivm drugsoverlast Alle armaturen op de lichtmasten zullen worden vervangen door 
LED verlichting. Dit genereert een betere lichtopbrengst. 

NVT 

18 Meer nadenken over de veiligheid ivm vele kinderen Nemen we mee in het ontwerp. NVT 

19 Zijstraten Luciadonk ook meenemen in herinrichting Zie antwoord op vraag 13. Ja 

20 Let op: 1 losse scan bijgevoegd met tekening Zie de hierboven gegeven antwoorden die betrekking hebben op 
dit ontwerp. 

Nee 

21 Vergroening, plaatsen van bomen: 
Plaatsen van 3 nieuwe bomen voor de woningen no. 2 t/m 8 
Plaatsen van 5 nieuwe bomen voor de woningen no. 26 t/m 36 

Deze suggestie zullen we meenemen bij de uitwerking van het 
groenplan. 

Groenplan 

22 Wij kunnen ons niet vinden in het eenrichtingsverkeer omdat we 
aan het begin van de straat wonen. 

Eenrichtingsverkeer hebben we voorgesteld waarmee meer ruimte 
wordt gecreëerd voor het openbaar groen en om het parkeren 
beter te structuren. Dit is een belangrijk uitgangspunt voor de 
herinrichting van de “binnendonken”. 
Eenrichtingsverkeer genereert inderdaad grotere rijafstanden voor 
de bewoners die aan het begin van de straat wonen. Tegen het 
eenrichtingsverkeer kan bezwaar worden gemaakt als het 
verkeersbesluit wordt gepubliceerd. 

Nee 

    

    

23 Gemeentelijke aanpassingen: 
Op de kop van Luciadonk zal met borden en met markering 
“schoolzone” worden aangeduid. 

 Ja 

    

 


